
JÆGERSPRIS K O M M U N E  
Ø K O N O M I U D V A L G E T

Det meddeles herved, at der afholdes økonomiudvalgs
møde

mandag, den 11. november 1985 kl. 14.00

på Jægerspris rådhus, udvalgslokale II, med følgende 

D A G S O R D E N :

4 -f-
Budgetomplacering

For at opnå balance mellem budget og regnskab 
søges økonomiudvalget om følgende omplacering
er :

Øvrige fælles formål
Møder,rejser...........
Kontormaskiner.........

.6050013004 kr. 

.6050016003 "
5.000

70.000
75.000

Kontigent til sammensi. 
Tilskud til turistf. ..

6050032106 " 
.6050037000 "

7.000
5.000 

87.000

Pensioner..............
Venskabsbysamarbejde...

.6050006008 " 

.6050032602 "
-75.000
-12.000

0

Social og sundhedsforvaltningen
Tilsynshonorar.........
Speciallægeerklæringer.

.6100009100 " 

.6100000103 "
15.000

-15.000
0

Skatteforvaltningen
Advokatbistand.........
Personale..............

.6110012002 " 

.6110005006 "
25.000

-25.000
0

Kommissioner, råd og nævn
Huslejenævn............ .6200008306 " 

.6200008705 " 

.6200009000 "

-1.000
600
400

Skolekommission ....... .6200010009 " 
.6200010505 " 
.6200012605 "

-6.000 
1.000 
5.000

Skolenævn.............. .6200017100 " 
.6200017550 "

-1.000 
1.000

Skolebyggeudvalg...... .6200027602 " 
.6200029109 "

-500
500

Beskæftigelsesudvalg... .6200034250 " 
.6200087001 "

-1.000 
1 .000 

0
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Tillægsbevilling - Økonomiudvalg

Grundet skoleforvaltningens overførsel til 
rådhuset samt socialforvaltningens interne 
ombrydning bliver ejendomsudgifterne over
skredet med ca.... ......................150.000

Beløbet foreslås finansieret ved overførsel 
af beløb fra:
Sekretariat............. 6030004009 " -50.000
Øvrige fælles formål....6050006008 " -100.000

0

Bådelauget - Kjgnæs Hole
Landinspektør Børge Hansen fremsender opgørelse 
over sit honorar i forbindelse med beregning af 
inddraget areal samt nyberegning af matr.nr.9DW 
af Neder-Oråby, hvoraf kommunen står som ejer. 
Honoraret udgør incl. moms 

kr. 22.6o5,6o
Der ønskes udvalgets stilling til, hvorvidt både* 
lauget helt eller delvis skal afholde dette beløl
31.lo.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
med anbefaling om, at kommunen som ejer af area
let afholder de her nævnte landinspektørudgifter.

Økonomisk forv., d. 5 .1 1 . 8 5  
Da der ikke ved budgetlægningen er taget 
højde for nævnte udgift, skal der søges 
om tillægsbevilling, hvis teknisk udvalgs 
indstilling følges.
konto 023-02-020-01 kr. 22.610,00
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Pensionistboligerne — Parkvej«
Forstanderen på De Tre Ege fremsender skrivelse af 
lo.9.1985, hvori denne ønsker præciseret de nærme
re retningslinier for udførelsen af arbejdsopgaver
ne omkring ovenstående bebyggelse.
Her tænkes på haver»fællesarealer, vedligeholdelse 
og snerydning.
Socialforvaltningen er orienteret ved kopi af den
ne skrivelse.

Mandag, 11. november 85
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26.9.1985:
Det overlades til Teknisk forvaltning og Social
forvaltning at udarbejde et forslag til "forde- 
lingsplan" - jfr. i øvrigt pkt,6 på socialudval
gets møde den 24.9.1985.

3.10.1985:
Aftalt møde med Soc.chef Thomsen
tirsdag dsn 0 oktober 1985 kl.looo'/
mødested:Thomsehs kontor

Der ønskes herefter udvalgets stillingtagen til dei 
på ovennævnte møde aftalte, nemlig at Teknisk for
valtning overtager den udvendige vedligeholdelse 
på Rådhuset samt alle sociale boliger.
Undtaget fra aftalen var De Tre Egs, som fortsat 
varetages af det her ansatte mandskab.
Teknisk forvaltning indstiller aftalen til godken
delse på vilkår af, at der normeres 1 mand yderli
gere til forvaltningen.

31.lo.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
med anbefaling og således, at der kan ansættes y- 
derligere 1 mand ud over det allerede normerede 
antal i Teknisk forvaltning.
Økonomisk forvaltning, d. 5.11.85 
Af hensyn til den nødvendige tillægsbevil
ling ønskes stillingtagen til starttids
punkt.



Kloak syd/renseanlæg«
I forbindelse med udførelsen af efterklaringstan- 
ken på ovennævnte anlæg skal der efter montage af 
slamskraberbroen udføres et betonpudslag, der ud
lægges efter en skabelon monteret på broen.
Fa,Dines Jørgensen og co. meddeler i skrivelse af 
28.oktober d.å., at man ikke har fået dette puds
lag med i tilbudslisten i forbindelse med udbyde^ 
sen af bygningsentreprisen.
Således foranlediget har man fra ingeniørfirmaet.' 
side indhentet et tilbud på nævnte arbejde lydene 
på

kr.46.875. ekscl. moms.
Fa. DJ&CO anbefaler at tilbudet accepteres og be
klager, at man ikke har fået denne post med i til 
budet fra starten.
Da arbejdet forventes udført i uge 46, anmoder 
man om en snarlig stillingtagen.
31.lo.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller det indhentede tilbud til ac
cept.
Økonomisk forv., d._5 . 1 1 .85
Tidl. er der til rensningsanlæg
ialt bevilget .............kr. 7.967.179
Jfr. ovenfor- søges yderligere 
om .............................kr^_____ 57^189
‘Samlet anlægsudgift herefter 8.024.368

Affaldsplanlægninq.
Følgende firmaer tilbyder konsulentbistand ved uc 
arbejdelse af ovennævnte planlægning:
Carl Bro A/S, Glostrup,
Gendan A/S, København,
Enviroplan A/S Lynge.
TEKNISK UDVALG den 31.lo.1985:
Man anmoder Gendan A/S om at udarbejde affalds
planlægningen .
Økonomisk f o r v . ,_d . 5.11.85
Ovenstående planlægning er en ny foran
staltning, som ikke er medtaget i bud
get for 1 9 8 6 .
Der skal derfor søges om tillægsbevil
ling i 1986 med kr. 1 7 .500,00
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Kulhii sgården
I forbindelse med. indbudt licitation på Kul' 
husgården (råhus) indkom følgende tilbud.

Æ
IfflRSRABBEJDET

Entreprise-
sum.

Ejnar Bang Nielsen 
Per Hansen

TØMRERARBEJDET
Entreprise
sum

Bjarne Vestergård
Schmidt-Pe t ers en 
& Kock

Tillægspris for 
sandblæsning

Tillægspris for 
indv« isolering 
+ lysninger
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Ralf Erlandsen 
Niels Thykjær 
Ebbe Bredahl

Ovennævnte entreprisesummer er incl. rnoms
Tillægspriser er exl. moms.
Indstilling fra arkitekt og ingeniør vil 
foreligge til mødet.
Ben åo.lo.1985 modtaget skrivelse af 29.lo.85 
fra Børge Andersen, som var indbudt, men ikke 
afgav pris.
Ejendomsudvalget den 6.11,1985 
Ejendomsudvalget indstiller følgende:
Mu. Ejnar Bang Nielsen kr. 1.365*3°2>-
Tø. Schmidt-Petersen &

Kock 581.946,-
Ialt incl. moms kr. 1 .947*248,-

Sarnlet totaludgifter- håndværkerudgifter 
+ omkostninger jfr, arkitektens opstilling 
af 5.11.1985 kr. 2.825.338



Solbakkeskolen.
Dansikring, Bredgade 51, København K, fremsender 
tilbud på sikringssystem.

Oprettelse kr. 84.289,15
22 % moms " 18.543,58

kr. lo2.832,73

Abonnement pr. irdr. excl.moms kr. 812,93

Ejendomsudvalget den 3.9.85:
Skoleinspektør indkaldes til næste møde,

Ejendomsudvalget, den l.lo.85:
Der indhentes yderligere tilbud af arbejdet i 
sairme omfang.

Den 3o.lo.1985.
Nicofon, H.C. ørstedsvej 28 C, 1879, København V 
fremsender tilbud på sikringssystem.

Oprettelse kr. 39.2oo,-
22 % moms 11 8.624,-

kr. 47.824,-

Helårlig tilslutningsafgift kr. 75o,-

Fjendomsudvalget den 6,11.1985
Fremsendes økonomiudvalget med indstilling om, 
at arbejdet overdrages 1IIC0F0N*





Femhøj og Vester Mose, fritidscentre
Anlægsregnskab vedrørende arbygning af Femhøj og 
Vester Mose fritidscentre.
Vester Mose
Håndværkerudgi f ter kr. 1.6ol.328,o8
Energibesparende for
anstaltninger

kr. 29.7o7,oo

Inventar kr. 238.865,64
kr. 1.869.9oo,72

Femhøj
Håndværkerudgifter kr. 1.491.o6o,98
Inventar kr. 146.582,21
Omkostninger kr. 6.077,46

kr. 1.643.72o.65

Vester Mose kr. 1.869.9oo,72
Femhøj kr. 1.643.720,65

kr. 3.513.621,37

Bevillinger.
Vester Mose kr. 1.492.95o,- 
Femhøj ■' 1.799.22oy-

kr. 3.292.17o,-

Merudgift kr. 221.451,37

Ejendomsudvalget den 6.11,1985
Fremsendes økonomiudvalget med anbefaling





Cm- og tilbygning Kragebakken.

Anlægsregnskab vedrørende an- og tilbygning, samt 
legeplads på Kragebakken.
Håndværkerudgifter kr. 249.370,65
Inventar II 127.022,83

ialt kr. 376.393,48
Bevilling kr. 418.97o,-

Mindre udgift kr. 42.576,52

Ejendomsudvalget den 6,11,1985 

Fremsendes økonomiudvalget med anbefaling*

Gogneskolen, Idrætsanlæg
Anlægsregnskab vedrørende idrætsanlæg ved 
Sogneskolen.
Projektering.,.;........  56.ol8,33 ta?.
.Grundudgifter...........  296,232,23 -
Håndværkerudgifter......  342.525>57 -
Omkostninger............  5.745.5o -
l 9 . l t

Bevilling..............    642.000,00 kr
Iler udgi f t................  56.519,63 kr.

Skolebyggeudvalget den lo.lo.1985:
Fremsendes økonomiudvalget med anbefaling,

f f -
Forpagtningskontrakt Kulhuskroen

Adv. Leif Erlandsen har i forbindelse med udar
bejdelse af forpagtningskontrakt mellem Jægers
pris kommune og Marianne Wentrup fremsendt et 
udkast til ny forpagtningskontrakt.
Det skal bemærkes, at udløbsdatoen er ændret til
1. maj 2olo mod tidligere 1. januar 1994. 
Kreditforeningen Danmark har tidligere modsat 
sig ændringer i lejekontrakten, men ifølge Leif 
Erlandsen vil der ikke opstå lignende problemer 
denne gang.



BUDGETKONTROL PR. 9.lo.1985 PÅ DET SOCIALE- OG 
SUNDHEDSMÆSSIGE OMRÅDE FOR REGNSKABSÅRET 1983:
Budgetrapporten pr. 9.lo.1985 er gennemgået og der 
søges i den anledning om følgende tillægsbevillin
ger :

Kontanthiælpsområdet:
Nettobesparelse.......................  - 212.56o
Begrundelse: Fald i antallet af kli
enter, der modtager kontanthjælp.
Praktisk bistand i hjemmet:
Nettomerudgift........................  + 227.21o
Begrundelse: Større tilgang af pensio
nister, der modtager hjemmehjælp, end 
forudsat i budget. En meget væsentlig 
del af tilgangen skyldes pensionister 
som har fået meddelt helårsdispensa
tion - ialt 19.
Hjælpemidler og boligindretning:
Nettomerudgift........................  + 27.815
Begrundelse: Udviklingen i hjælpemiddel
antallet større end forventet i budget.
Dagplejeordningen:
Nettomerudgift........................  + 156.185
Begrundelse: Flere børn end forudsat i 
budget. Flere udgifter til overarbejds
betaling til dagplejerne som følge af 
børn, der passes i mere end 43 timer 
ugl. - ialt 52 børn.
Støttepædagogkorps:
Nettobesparelse............  - 8o.3oo
Begrundelse: Færre støttepædagogløn
udgifter end forudsat i budget.
Beskyttede boliger:
Nettomerudgift........................  + 95.2oo
Begrundelse: Flere aften og weekendti 
mer end forudsat i budget.
Børnetandplejen:
Nettobesparelse.........    - 168.66o
Begrundelse: Faldende andel i fælles
skabets udgifter som følgende af fær
re personaleudgifter.
Boligstøtte:
Nettomerudgift........................  + 1o7.3o7
Begrundelse: Større tilsvar til hoved
stadsudligningen end forudsat i budget.____________
Samlede nettomerudgifter.............  + 152.197.
Der henvises til vedlagte specificerede beregning.

SOCIALUDVALGET, den 22.lo.85; Anbefales.
Det undersøges nærmere til næste møde hvad baggrun 
den er for udgiftsstigningen på hjemmehjælps områ-



Vedr* gennemgang af kommunens forsikringsbestand

I h,t, kommunens forsikringsinstruks har man den 
24/lo 1985 gennemgået kommunens forsikringer med 
en repræsentant fra Kommunernes gensidige Forsik
ringsselskab,
Gennemgangen gav anledning til mindre ændringer 
i enkelte forsikringssummer,
I forbindelse med gennemgangen af uafsluttede 
forsikringssager oplyste K,g,F,'s repræsentant, 
at kommunen kunne påregne en præmiereduktion ved 
gennemførelse af sikrings foranstaltninger på kom-̂  
munens skoler.

Skovens Bibliotek
Bibliotekar Gerda Knudsen fremsender skrivelse af 
15.10.1985 med overslag til færdiggørelse af 
Skovens bibliotek.
Skiltning .........................  kr. 5.000,00
Forsatsvinduer .................. kr. 3.600,00
I a l t .................  kr. 8.600,00

Kulturelt udvalg den 21/2o-85:
Det indstilles med anbefaling til økonomi
udvalget, at der bevilges kr. 5.000,- til
reolskiltning i Skoven biblioteksfilial, 
samt at udgiften afholdes over konto for 
suppl. kulturelle arrangementer.

Spørgsmålet om forsatsvinduer oversendes 
til ejendomsudvalget til videre foranstal 
ning.
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Erling Lorentzen, skolenævns formand samt formand 
for KANTINEUDVALGET, Møllegårdskolen fremsender 
ansøgning af 03.10.85 om, at Møllegårdskolen 
kan få sit udlæg dækket i.f.m. underskud på 
elevkantinen.
Beløbet kr. 8.178,90 er helt uden for alle spil
leregler blevet betalt af Møllegårdskolens un
dervisningsmiddelkonto, idet man ikke kunne lade 
kreditorerne vente.
Elevkantinen har været drevet af forskellige 
langtidsledige - ikke med lige gode resultater - 
På et tidspunkt meddelte toldvæsnet, at kantinen 
skulle betale moms af kantinepersonalets løn i 
åbningstiden. Denne udgift kombineret med en 
langtidsledigs indkøb uden tilladelse, som nød
vendiggjorde at kassere en masse madvarer p.g.a. 
fordærv gjorde at Skolenævnet måtte dække under- 
skudet.
Det virker som om, der er et reelt behov hos børn 
for at have et sted, hvor de kan købe deres fro
kost, og det er nævnets indtryk, at mange elever 
ellers ikke får frokost.
Nævnet vil derfor appellere til Kulturelt Udvalg 
om, når der senere fremkommer forslag herom, 
at.stille sig positiv overfor, at Elevkantinen 
på Møllegårdskolen får ansat én, der fast kan ta
ge sig af driften. - Og at noget lignende bliver 
muligt på de andre skoler.

Dag og år
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Ledende skoleinspektør den 9,okt, 1985
Det anbefales, at Møllegårdskolen får dækket sit ud
læg fra undervisningsmiddelkontoen.
Skolen er ikke selv fremkommet med forslag til dæk
ning af udgifterne, men udgiften kan dækkes ved en 
budgetomplacering således:
konto 301 08 841-00 kr, 2.000,oo - 
klasseture
konto 301 08 846-07 kr. 6178,90 
Faglige ekskursioner__________________
konto 301 08 761-08
Bog- og papirkonto _____8.178,90__+_
Kulturelt udvalg den 21/1o-85:
Det indstilles med anbefaling til økonomi
udvalget, at der ydes en tillægsbevilling 
på kr. 8.178,90 til dækning af det påviste 
underskud.
Udgiften indstilles afholdt over konto for 
suppl. kulrurelle arrangementer.



Skoledergruppen v./viceskoleinspektør Stig Munch An 
dersen søger i skrivelse af 3.okt. 1985 BYRÅDET om 
at få frigjort kr. 95.000,- af det beløb, der er af 
sat til indførelse af EDB.
Beløbet, tænkes anvendt således:
Kr. 85.000,- til etablering af EDB i skolernes admi 
nistration og 10.000,- til administrationsprogramme 
til Ungdomsskolens EDB-anlæg.
De 85.000,- skal dække samtlige indkøb af maskinel 
og administrationsprogrammel til administrationerne 
på de 3 folkeskoler.
Som begrundelser for at søge de 85.000,- frigjort 
anføres:
- at mange opgaver, der løses manuelt vil kunne kla 

res via EDB og derved frigøre ledelsestid til for 
del for forældre, elever og personale,

- at den tid, der bruges til kontrol af dele af ske 
lernes drift vil kunne frigøres,

- at mange fejlkilder-vil blive eliminerede,
- at konsekvenserne af ønskede/foreslåede/planlagte 
besluttede ændringer på folkeskolens område meget 
hurtigt vil kunne vurderes, og

- at tilsvarende konsekvensberegninger i øjeblikket 
vil tace meget lang tid.

De c oplyses yderligere, ac leverandøren af maskinel 
og programmel ved et samlet køb af anlæg m.v. har 
tilbudt en pris, der er overordentlig gunstig. 
Tilsvarende anlæg kostede for ca. 1 år siden 43.000 
kr. pr. skole mod nu 28.500,- incl. programmel. 
Endelig oplyses det, at et "fælles-institutions-EDB 
anlæg" for skolerne realistisk set ikke kan forven
tes etableret indenfor de nærmeste 3 år.

Ledende skoleinspektør d. 9okt. 1985

7

Det kan anbefales, at det ansøgte beløb frigives ti 
køb af EDB-maskinel og -programmel til skolernes ad 
ministration.
På kontoen til indførelse af EDB i undervisningen 
(301 01 358-09) resterer 196.000,- der ikke er truf 
fet beslutning om anvendelse af.
På skoleområdet har man i Frederiksborg amt i de 
sidste 3 år haft sit eget skoleadministrationspro
gram udviklet i et samarbejde mellem amtskommune, 
interesserede primærkommuner og en programmør. 
Programmet bruges af folkeskolerne i de fleste kom
muner i amtet, og kan ud over det i ansøgningen be
skrevne give oplysninger, som vi i øjeblikket beta
ler Kommunedata for.
Hvor stor en besparelse på udgiften til Kommunedata 
der i givet fald kan blive tale cm, er ikke til at 
skønne, men der er kommuner, der ikke er tilmeldt 
Kommunedatas elevadministrationsprogram, fordi Fre<- 
deriksborg amt eget program er tilstrækkeligt.
Der er i 1985 afsat ca. 11.000,- til udgifter i for 
bindelse med Kommunedatas elevadministrationsprogra 
Drftsudgifteme til evt. anskaffet maskinel og pro
grammel vil iøvrigt skulle afholdes af skolerne in-. 
denfor de eksisterende rammer.
På budgetoverslaget for 1987 er der afsat et beløb 
til indkøb af EDB-udstyr til skolernes administrati
on. Godkendes ansøgningen bortfalder dette beløb.
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Kulturelt udvalg den 21/1o-85:
Det indstilles med anbefaling til økonomi
udvalget, at der bevilges kr. 28.500,- pr. 
skole til indførelse af EDB i skolernes 
administration.
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Udgiften '.indstilles afholdt som foreslået 
over for Indførelse af EDB i undervisninger
kt. 301 01 358-09.

Ledende skoleinspektør søger i skrivelse af 16.okt. 
1985 Byrådet om frigivelse af kr. 16.000,- af det 
beløb, der er afsat til indførelse af EDB i under
visningen.
Beløbet søges frigivet til indkøb af 1. stk. C 128 
raicrodatamat med skærm, printer, tastatur og dobb. 
diskettestation til Solbakkeskolen, der som den e- 
nebte sktile ikke er udstyret med EDB-udstyr, idet 
der ikke undervises i data-lære på skolen. Derved 
er lærerne på skolen afskåret fra i det daglige at 
gøre erfaringer med brugen af EDB i undervisningen. 
Det af skolekommissionen nedsatte EDB-udvalg pege
de i sin afsluttende indstilling på, at netop dette 
problem burde løses ved indkøb af en C 128 micro- 
datamat til skolen, når den blev markedsført.
Det er sket nu, og maskinen roses meget i fagpres
sen.
Kulturelt udvalg den 21/1o-85:
Det indstilles med anbefaling til økonomi
udvalget, at de ansøgte kr. 16.000 frigi
ves .

Beretning om revisionsbesøg i perioden fra 2. 
til 24. september 1985._____________________

Komminernes revisionsafdeling fremsender 
delberetning for regnskabsåret 1985 vedr. 
ovennævnte.
Der er ved revisionsbesøget foretaget
- uanmeldt kasseeftersyn
- afstemning af diverse beholdninger og konti
- kontrol af forretningsgange

Gennemgangen har ikke givet anledning til 
bemærkninger.



Novemberafregning - regulering af personskat 
1984 samt tidl. år.

Skattedirektoratet fremsender orientering om 
restafregning pr. 1. november 1985 vedr. 
skatteåret 1984 samt tidl. år.

Vedr. 1984
Foruden de acontobeløb der er modtaget i 1984 
vil kommunen pr. 1. nov. 85 modtage:

- kommuneskat.............. kr . 1,9 mio.
- Særlig indkomstskat..... kr. 0,3 mio.
- Tillægsskat.............. kr. 0,1 mio.

2,3 mio.

Vedr. 1983 og tidl. år.
Samlet kontant efterregu
lering ...................... kr. 0,6 mio.

kr. 2,9 mio.

herudover vil kommunen vedr. 1984 yderligere 
modtage kr. 3,8 mio. fordelt over årene 1986, 
1987 og 1988 - med 1,2 mio. pr. år.

Beløbne ligger ud over vedtagne budgetter.

©  ̂  • h ,
Bevillingskontrol

'Bevillingskontrol for 1985 opdateret pr. 
31.10.85

Samlet oversigt viser:

T ekst

Netto
restbudget incl 
tillægsbevil- 
linger_________

00 Bolig, miljø...........
01 Vandforsyning..........
02 Vejvæsen...............
03 Undervisning og kultur.
05 Social og sundhedsvæsen
06 Administration.........
07 Renter..................

08 Finansforskydninger....

24,8 mio. 
1,4 "
4.3 "
9,1 "
12,4 "
5.4 "
2,3 "
59,7 mio. 

-59,7 mio. 
0,0

Generelt konstateres besparelser i forhold til 
budget.
En del af overskridelserne søges af diverse ud
valg som tillægsbevillinger ved byrådsmødet 
pr. nov. 85.

Den likvide beholdning ultimo
oktober 85 viser.....................  72,8 mio.
En forbedring i forhold til budget 
på ca. 10,6 mio.
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J.nr. o555o312 nvt.
FQDPLEJEBEHANDLINGEN PÅ DE TRE EGE;
Socialudvalget besluttede på møde den 24.9.1985 at 
forvaltningen skulle undersøge mulighederne for en 
fastansættelse af fodterapeut på De tre Ege frem
for den eksisterende entrepriseordning, hvor fod
terapeuten betales pr. behandling og iøvrigt har 
stillet lokale og inventar/behandlingsapparatur 
vederlagsfrit til rådighed.

Mandag, 11. november 85

c (s>.------------------^ ----------------

1572
Formandens 
initialer: K

Fodterapeuten betjener i øjeblikket beboerne på 
De tre Ege samt alle de hjemmeboende pensionister, 
der ønsker at benytte behandlingen.
Socialforvaltningen, den 3.lo.1985:
Konsekvenserne af en fastansættelse af fodterapeut 
4o timer ugl. er følgende:
Der foreligger aftale mellemDKA og KL om ansættel
se af fodterapeuter på kommunale plejehjem.
Årsløn 4o timer ugl. (skalatrin 14)... 135.ooo kr.
Ingen pensionsforpligtelser.
Særlig feriegodtgørelse................ 2.7oo kr.
Km.godtgørelse for kørsel i egen bil
ved behandlinger i pensionisters eget
hjem................ ...................  ll.ooo kr.
Samlet udgift for kommunen............  148.7oo kr.
De eksisterende omkostninger ved den nuværende en
trepriseordning beløber sig til ca.... 22o.ooo kr.
(der betales p.t. 67 kr. pr. behandling 
i klinikken og lo8 kr. pr. behandling i 
hjemmet).
Udgifterne ved klinikdriften på plejehjemmet er de 
samme uanset om der er tale om en fastansættelse 
eller en entrepriseordning.
Beregningen forudsætter fuldtidsansættelse. Hvor
vidt der kan blive tale om ansættelse på mindre 
end 4o timer ugl. er vanskeligt at vurdere. Under 
alle omstændigheder udfører den nuværende fodtera
peut fodbehandlingsarbejde på både De tre Ege og 
plejehjemmet Østergården i Frederikssund.

SOCIALUDVALGSMØDE PEN 8.10.1985: Det anbefales, at 
der tilbydes forterapeut Tove Wolff ansættelse på 
plejehjemmet i.h.t. gældende overenskomst med be
skæftigelse 40 timer ugentlig.



Ungdomsskolen anmoder i skrivelse af 03.09.85 
Kulturelt Udvalg og Økonomiudvalget o m  en 
principiel stillingtagen til at sælge eller give ældre 
eller ubrugeligt udstyr i bytte på mere tidssvarende 
udstyr.
Ansøgningen begrundes med, at Ungdomsskolen har 
en del ældre udstyr, som repræsenterer en vis værdi, 
og som måske kunne gives i bytte på mere tidssvaren 
de udstyr.
Udvalgene anmodes o m  flg. afgørelse:
1. Kan udstyr sælges til private.
2. Kan udstyr sælges til andre kommuner.
3. Kan udstyr sælges/byttes inden for Jægerspris 

Kommunes skoler/institutioner.
4. Kan udstyr sælges til klubber eller lign. inden 

for Jægerspris Kommune.
5. Kan udstyr indgå som en del af betaling til fir

maer og forretninger.

Såfremt der kan gås ind for et af disse punkter, 
skal man foreslå at den institution,som har emnet 
stående på inventarkontoen, får mulighed for at 
benytte en af de accepterede handlemåder uden 
yderligere godkendelse.

Ledende skoleinspektør, den 04.10.85.
Det kan i princippet anbefales, at ældre udstyr, der 
repræsenterer en vis værdi, Kan afhændes/gives i 
bytte for andet udstyr.
Det m å  samtidig anbefales, at der udarbejdes et 
sæt retningslinier efter hvilket sådant salg/køb/byt- 
te m å  finde sted.

KULTURELT UDVALG 07.10.1985; Fremsendes til 
økonomiudvalget til vurdering.
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Formandens
initialenA

A
\

Ungdomsskolen, den 02.09.85.
- t i f .  (

Ungdomsskolenævnet søger o m  mulighed for at træffe 
beslutning o m  anvendelse af afsatte midler på budget
tet på flg. kontoområder:

““

Ungdomsskolen:
321 00 109 03 
321 00 121 08 
321 00 180 09 
321 00 185 05 
321 00 221 03

Inventar
Undervisningsmidler
Elevaktiviteter
Befordring
Arrangementer

/  - y -  /  /  f
yCC. Ci CUtd'U b't fr-O "
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Ungdomsskolens klub:
321 01 080 08 Inventar

Undervisningsmidler321 01 100 02 
321 01 140 08 Elevaktiviteter

Såfremt nævnet får det ansøgte, vil det betyde en 
ligestilling med skolenævnene i folkeskolen.

Ledende skoleinspektør, den 01.10.85.
Det anbefales, at give ungdomsskolenævnet den an
søgte mulighed for at træffe beslutning indenfor de 
nævnte kontoområder.
Herved sidestilles ungdomsskolenævnet m  ed skole
nævnene i folkeskolen, hvilket på flere områder har 
været målet.

KULTURELT UDVALG 07.10.1985; Anbefales.

w - )  !l\J,

B U D G E T K O N T R O L :
Udvalgsrapport udskrevet den 31. okt. 1985 
med seneste posteringsdato den 3o. okt.
Kopi vedlagt til udvalgsmedlemmerne.

Kulturelt udvalg den 4/11-85:•
Fremsendes til økonomiudvalget med bemærk
ning om,
at overskridelsen på idrætsanlæg rettelig 

skal overføres til anlægskontoen for 
projektet,

at budgetområdet for Egnsmuseet Færgegår
den bør føres under økonomiudvalget.

NB: Udgiftsbilag vedlagt for Sogneskolens 
idrætsanlæg.

Ø k o nomisk f o r v ., 6.11.85
Ved r . bemærkning om idrætsanlæg:
Der er for dette område udarbejdet selv
stændigt anlægsarbejde, som fremsendes til 
ØKU samt byråd i nov.

/ .

'j  /l/i (e. /a / / (

&C ̂ >c L £
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Venskabsbysam arbe jde. 06.09.85.
Sogneskolens 9.B v/klasselærer Leif Poulsen fremsender 
ansøgning om  økonomisk dækning til besøg i venskabs
byen Lunner, Norge.
Eleverne og lærerne skal indkvarteres privat og de 
væsentligste udgifter er til transport.
Tilbud: bus + cauffør i 5 døgn:
5 dage å 2.400,- kr. 12.000,- kr.
Færge til Sverige-retur 750,- kr.
Vejskat i Sverige 225,- kr.

+ diverse udgifter
12.975,- kr. 
5.000,- kr.

Ialt 17.975,- kr.
En 9.kl. fra Lunner vil gerne k o m m e  på besøg i Jægers
pris.

'3 t i .
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Skoleinspektør Jørgen Solgaard, 06.09.85.

Skolens ledelse finder, at det er et godt og pædagogisk 
initiativ med rige muligheder for at fremme forståelse 
for sociale, økonomiske og erhvervsmæssige forskellig
heder i de to kommuner.

Skolenævnet v/Sogneskolen, 13.09.85:

Ansøgningen behandlet d. 11.09.85.
Skolenævnet støtter og anbefaler, at der ydes økono
misk hjælp i det omfang, der er nævnt i ansøgningen.
Skolenævnet ønsker at støtte initiativer, der styrker 
og udvikler venskabsbysamarbejdet.

bedende skoleinspektør den 2.okt. 1985
)et anbefales, at Sogneskolens 9.B får mulighed 
:or at besøge venskabsbyen Lunner i feb. 1986. 
f.s.a. den med besøget forbundne økonomi, skal 
let anbefales, at udgiften afholdes over byrådets 
conto for venskabsbysamarbejde, subsidiært, at de 
ja. 18.000,- som turen koster tilvejebringes ved 
‘n ekstrabevilling til skolen i 1986 mod at skolen 
/der en tilsvarende besparelse på følgende konti:
301 05 851-03 opr. budg. 25.670,- 
classeture -tilb.d.d. 16.387,-

besp.________8.000,-
rest „ 8.387,-

301 05 856-50
faglige ekskur, opr. budg. 29.220,- 

tilb.d.d. 19.335,-
besp.______ 10.000,-
rest_______9.335, -

besparelse

8.000,-

10.000,-

oesparelse
E det samlede skolevæsen resterer

18.000,- ki 
d.d. 8o.l96,- ki

på tilsvarende konti



fortsat.

KULTURELT UDVALG 07.10.1985: Ledende skoleinspek
tørs subsidiære indstilling anbefales.

j.nr. o525olo2 nvt.
INDEKLIMAPRQBLEMER I DAGINSTITUTIONER:
Sundhedsstyrelsens indeklimaundersøgelse er nu af
sluttet og er offentliggjort i en rapport "mine
raluldslofter i børnehaver".

-t /

Rapportens sider vedr. resume og konklusion ved
lægges som bilag til dagsordenen.
Sundhedsstyrelsen har på baggrund af undersøgelsen 
fastslået, at følgende forholdsregler i priorite
ret rækkefølge vil kunne medvirke til en forbed
ring af indeklimaforholdene:
1. Etablering af ventilationsanlæg i institutio

nerne .
2. Effektiv rengøring i institutionerne.
3. Færre voksne og børn pr. institutionskvadrat

metre i forhold til de nuværende.
4. Anvendelse af andre materialer - herunder ud

skiftning af bl.a. karlitlofter.
De under pkt. 1 og 4 nævnte forbedringer behand
les af ejendomsudvalget, mens de under pkt. 2 og 
7> nævnte forbedringer henhører under socialudval
get. ■ _

SOCIALUDVALGET, den 22.lo.1985: Udvalget anbefalet 
at der iværksættes en ekstra årlig hovedrengøring. 
Derimod mener udvalget at der ikke foretages ænd
ringer vedr. pkt. 3.
Socialinspektøren, den 28.lo.83: Den foreslåede ek
stra hovedrengøring skønnes at kunne indeholdes i 
de eksisterende rengøringsbudgetter på daginstitu
tionsområdet.

& T - F .

Kommuneplan

I fremsender
skrivelse indgået 4.oktober 1985, hvori man fore
spørger om kommunen har disponibel jord eller får 
det i nær fremtid til opførelse af mindst 8 række* 
huse som andelsboliger, samt om man er interesse
ret i et sådant projekt.

3 %  . a 7>.

31.lo.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
med indstilling om, at der ikke kan anvises noget 
areal til det ansøgte formål.
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Skoleforvaltningen fremsender forslag til
FORDELINGEN AF LÆRERSKEMATIMER for skoleåret
1986/87.
Forslaget har 2 dele:
1 . forslag indeholder beregninger for det samlede 

skolevæsen efter den godkendte beregningsmodel 
der direkte kan sammenlignes med indeværende 
skoleår.

2. forslag indeholder beregninger for det samlede 
skolevæsen efter den godkendte beregningsmodel 
men kun for 1.-9. klassetrin.
For 10. klassetrin fremsættes der et særligt 
forslag til beregning.

Begge forslag er delt op i:
a. timer til BH-kl. led.+ spec.pæd. bist. af bh
b. normalundervisning
c. § 3 stk. 3 undervisning og
d. specialundervisning
Af opstillingerne fremgår følgende hovedtal:
1 . forslag (direkte sammenligneligt)

C tC t ls Z '

&  'loo. o /<.
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X?

7
undv.art/ år 84/85 85/86 • 86/87

a. 90 105 105
b. 1708 1711 1698
c. 57 60 55

b+c 1765 1771 1753
d. x) 390 390

b+c+d (ialt) x) 2161 2143
x) Kan ikke udregnes sammenligneligt pga samar

bejdet med Skibby om tale-høreundervisning.

2. forslag (med ændringer på 10.kl.trin)
undv.art/ år 84/85 85/86 86/87

a. 90 105 105
b. 1708 1711 1721
c. 57 60 55

b+c 1765 1771 1776
d. x) 390 390

b+c+d (ialt) x) 2161 21 71
x) Som for 1.forslag.
Ændringerne på 10.klassetrin fremgår af særligt 
bilag.
Ledende skoleinspektør medsender bemærkninger 
for de enkelte områder i forslagene.
Skolekommissionen den 23/1o-85: 
Forslag 2 fremsendes med anbefaling.
VEND



fortsat.

Ledende skoleinspektør, den 31.10.85.
Supplerende oplysninger vedr. lærerløntime- 
forbruget .

Dag og år: Blad nr.

Mandag, 11. november 85 1575

Kulturelt udvalg den 4/11-85:
Fremsendes til økonomiudvalget med anbefa
ling for lærerløntimeforbruget i skoleåret 
1985/86 under forudsætning af, at overtime
tallet mindst halveres.
Det skal bemærkes, at merforbruget på ca.
15 timer bl.a. er begrundet i,
at der er stigende elevtal på 8.-9. kl.trin
at der er en 5.klasse mere på Møllegårdsk.
at der sker en lovbunden stigning i time

tallet for 10.klasserne,
at der evt. bevilges fuldtids ledelse på 

Møllegårdskolen.
^°!2^isk_forv ̂ _d _5 ̂  1^8 5
Det ansøgte lærerSKEMAforbrug for 86/87 
er incl. bibliotekskundskab.. 2.217,00 t
hertil diverse skønnede
reduktioner..................... 775,86 t

2 .992786 t
herfra over-/undertimer......  ..- 26,00 t
LærerTIMEforbrug 86/87 ......  _2^966^8é^t^

For 1985/86 ( 2.951,92)t
Den økonomiske konsekvens må stort set 
antages at være uændret.
Opmærksomheden henledes på arbejdsnotat 
(bilag 4) vedr. arbejdstidsnedsættelse 
pr. 1.1.87

Solbakkeskolen søger i skrivelse af 8.okt.l985 
ora at få tildelt yderligere 4 timer til § 3 stk.3 
undervisningen på skolen i 1986/87.
Skolen vil derved komme op på 12 ugentlige timer. 
Det er skolens ønske, at udvide undervisningen 
til også at omfatte 3. kl.trin (nu: 4.-7.kl.) 
samt, såfremt der er interesse for det at til
byde sangundervisning.

Ledende skoleinspektør, den 10.10.85.
Fremsendes idet det kan oplyses, at den samlede 
total efter forslag 1 bliver på 2152 timer i 
1986/87 og at den samlede total efter forslag 
2 bliver på 2175 timer.

Skolekommissionen den 23/1o-85:
Fremsendes med anbefaling.

Kulturelt udvalg den 4/11-85:
Fremsendes til økonomiudvalget med anbefa 
ling.
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Byrådsmedlemmer#

l

Indenrigsministeriet fremsender bekendtgørelser
vedr. fast vederlag samt diæter til byrådsmedlemme2

1 . nr. 426 af 26/9 1985 om fast vederlag til 
Kommunealbestyrelsesmedlemmer.

2. nr. 427 af 26/9 1985 om diæter for varetagelse 
af kommunale hveirv.

U
Vedr, formeqet udbetalt løn

I forbindelse med revision af skoleplan er det 
konstateret, at viceskoleinsp. på Sogneskolen 
har fået udbetalt formeget i løn for perioden 
1/8-84 til 31/10-85 ialt kr. 8.010,84 - efter 
skat kr. 3.844,84.
Fejlen vedr. et særligt tillæg, som udløses når 
ledende skoleinsp. er placeret på skolen.
Ved ny besættelse af ledende skoleinsp. er der 
ikke givet meddelelse til lønkontor om bortfald 
af tillægget.
Lønkontoret har jfr. brev af 2.10.85 søgt en 
afdragsordning, som viceskoleinsp. afslår under 
henvisning til tidl. afgørelse i en ikke helt 
analog sag.
Skal kommunen opretholde kravet om 
tilbagebetaling med risiko for, at sagen via 
fagforbundet indankes for amtsrådet, 
undervisningsministeriet og endelig afsluttes 
med evt. retssag.

Assistent/Overassistent i Sekretariatet.

Idet nuværende normerede overaaaistent i sekre
tariatet fratræder denne stilling pr. l/ll d.å. 
har man drøftet problemerne og gennemgået arbejds 
opgaverne, og man er enige om, at indstille til
økonomiudvalget, at overassistent 
overføres til den ledige normerede overassistent- 
stilling, samt at der opslåes en ledig assistent
stilling i sekretariatet.



Fastansættelse af elev.
1 blev den 15. august 1985 

ansat som elev på Sogneskolen med en prøvetid på 
3 måneder.
Skoleinspektør Jørgen Solgaard, Sogneskolen, ind
stiller i skrivelse af 6. november 1985, at elev
tiden fortsætter.

o53235o422 nvt.

Besættelse af opslået ledig stilling som afdelings
sygeplejerske på De tre Ege - afde. A.:
Stillingen er opslået ledig til besættelse pr. 1. 
12.1983 eller snarest derefter. Der er ved ansøg
ningsfristens udløb den 2.lo.1985 indkommet følgen
de ansøgninger:

1)

2)

3)

FORSTANDEREN, den lo.lo.1985:
sang indstilles til ansættelse snarest.
SOCIALINSPEKTØREN, den lo.lo.1985: Indstilling 
anbefales.
Da r tjenestemandsansat ved
Centralsygehuset skal der forhandles nærmere om 
tiltrædelsestidspunktet.
Da ansættelsen under alle omstændigheder ikke kan 
forventes at blive pr. 1.12.1985 må det forventes, 
at 1. assistenten på afdelingen konstitueres ind
til ansættelsen finder sted.

SOCIALUDVALGET, den 22.lo.1985: Anbefales.

BORGMESTEREN, den 24.lo.1985 ; Godkendt ansættelse,
da ansøger kan tiltræde 1.12.1985.
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Vedr, tilskud til brandforebyqqende arbejde.
Dansk Brandværns-Komite fremsender anmodning om 
tilskud til komiteens brandforebyggende arbejde, 
(ansøgning vedlagt).

Beredskabskommissionen 17.10.85: Kommissionen haj 
bevilget kr. 500,00, tilsendes Økonomiudvalget.

Følgende foreninger og institutioner ansøger om 
tilskud.

a. Børnesagens Fællesråd - Julestjernekomiteen 
(10.12.84 bev. 300,-)

b. Landsforeningen for laryngectomerede (strubeløse) 
(12.11.84 bev. 300,-)

ii.

cro

H dcrz, *

c. Foreningen Grønlandske Børn 
(9.10.84 bev. 500,-)

d. Gigtforeningen
(har ikke ansøgt tidligere)

^(/Z)



TILLÆGSDAGSORDEN til økonomiudvalgsmødet.

Kloak syd/renseanlæq.
Fa,Dines Jørgensen og co. fremsender ved skrivel
se af 23*lo,1985 forslag til betalingsplan fra 
fa.I.Kruger vedr. maskininstallationen til oven
nævnte anlæg.
F nfriP 1 i ng.̂ pl nf> nr »artl

7.11.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller fordelingsplan til godkendel
se.

Kloak-Syd/ Etape Hl7 og Hl8.

I forbindelse med revisionen af tegningerne for 
ovennævnte etaper, hvorefter ledningerne fra 
Gerlev Strandvej til Gerlev by er hævet pxg.a. 
de store grundvandsproblemer på str. Cl - C2, 
har Fa. DJ & Co. indhentet reviderede tilbud 
fra entr.Børge Jensen ApS på begge etaper.
Kopi er fremsendt til Kommunernes Revision i 
Esbjerg til orientering.
Revisionen betyder, at etape Hl7 er blevet 
kr. 14.7ol,oo incl. mons billigere end oprinde
ligt tilbud, og at etape Hl8 er blevet 
kr. 21.63o,6o incl. moms billigere end oprinde
ligt tilbud.

7.11.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget 
til orientering.
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Kloak-Syd, Udløbsledning i Roskilde Fjord, /O

Den 21. oktober 1985 modtog kommunen "klaptilla
delse" fra Miljøstyrelsen gående ud på, at over
skuds jordmængden, ca. 1.9oo m3, fra udførelsen 
af udløbsledningen ikke måtte placeres over led
ningen i et lo cm tykt lag som ansøgt, men skulle 
transporteres til St. Tørvegrund ved Frederiks
værk - ca. 15 km fra udløbsledningen.

Y/.
T
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Denne afgørelse ville medføre en yderligere op
gravning af materialer på ca. 3 - 3,5 gange det 
planlagte for at skibet kunne karme ind og hente 
de dårligste overskudsmaterialer. Disse ekstra 
opgravede materialer skulle midlertidigt depo
neres på fjorden, hvilket ville kræve en midler
tidig "klaptilladelse", samt sejles ind igen før 
lægning af rør. Dette ville være meget bekoste
ligt og kræve meget tid.
Fa. DJ & Co. og Teknisk Forvaltning har derfor i 
samarbejde med entreprenøren arbejdet på en bil
ligere løsning gående ud på, at pumpe overskuds- 
materialerne i land til et midlertidigt depot, 
hvor det kunne afvandes og derefter transporte
res til f.eks. Forbrændingsan lasgget i Ger lev.
Således foranlediget fremsendes et overslag fra 
entr. C.G. Jensen A/S vedr. indpumpning, midler
tidig deponering, samt bortkørsel. Overslaget er 
på kr. 212,9oo.- excl. moms, og man mener, det 
er et realistisk overslag, hvor enkelte poster 
evt. kan gøres billigere.
Man skal foreslå, at der arbejdes videre med den^ 
ne løsning, og at arbejdet udføres i regning med 
aftalte enhedspriser.
Det skal bemærkes, at man har talt med Hovedstads 
rådet vedr. den endelige deponering, som der ikke 
skulle være problemer med, og man har fået ejerer 
(gdr. Peder Pedersen, Elmegården, Tørslev) til
ladelse til den midlertidige deponering. Der mane 
ler imidlertid tilladelse til den midlertidige 
deponering fra Naturfredningsnævnet.
7.11.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller det omhandlede overslag til 
godkendelse, hvorefter arbejdet udføres på reg
ning.



Dag og år. Blad nr.

Kloak-Syd, Gerlev Renseanlæg. ! /'\
Idet der henvises til byggemødereferat 9.o4-5 ved: 
Gerlev Renseanlæg fremsender Fa. DJ & Co. tegning 
vedr. Containerplads, samt tilbud af 25.lo.1985 
fra PAHN- Entreprise ApS på udførelsen af det 
på tegningen viste anlæg lydende på 34.1oo kr. 
excl. moms.

Mandag, 11. november 85 1578

I det oprindelige projekt fra 1974 var der regnet 
med en manuel fjernelse af det frasorterede sand 
på sandbakken. Denne fremgangsmåde er forældet 
idag, og anlægget vil nu blive udført til automa
tisk at pumpe sandmængden ud i en container, der 
indrettes således, at sandet bliver afvandet og 
ved hjælp af almindelig containertransport-køre
tøj kan transporteres til lossepladsen.
Vedr. den maskinelle installation, incl. containe: 
foreligger der tilbud fra I.Kriiger A/S lydende 
på kr. 22.75o excl. mons.
I forbindelse med udførelse af ledninger fra 
fordelerbygværk til beluftningskanaleme, har det 
været nødvendigt med enkelte ændringer af det 
eksisterende afløbssystem, hvilket også er inde
holdt i ovennævnte tilbud.
Fa. DJ & Co anbefaler, at de fremsendte tilbud 
accepteres som tillægspriser til de oprindelige 
tilbud fra PAHN-Entreprise ApS og I. Kruger A/S.
7.11.1985:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget,


